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Styresak 45-2023 Referatsaker til styremøte 24.04.2023 
 

Forslag til vedtak 

Styret ved Universitetssykehuset Nord-Norge HF inviteres til å fatte følgende vedtak: 
 
Styret ved Universitetssykehuset Nord-Norge HF tar referatsakene til orientering. 
 

1. Årsmelding 2022 Brukerutvalget 
2. Referat fra møte i Arbeidsmiljøutvalget, datert 17.03. og 12.04.2023 
3. Referat fra møte i Kvalitetsutvalget, datert 21.03.2023 
4. Referat fra møte i Brukerutvalget, datert 22.03.2023 
5. Protokoll fra drøftingsmøte med ansattes organisasjoner og vernetjenesten, datert 

11.04.2023 
6. Referat fra fellesmøte Kvalitetsutvalget og Arbeidsmiljøutvalget, datert 12.04.2023 
7. Valgprotokoll – valg av ansatterepresentanter til styret ved Universitetssykehuset 

Nord-Norge HF 2023-2025, datert 14.04.2023 
8. Referat fra møte i Brukerutvalgets arbeidsutvalg, datert 17.04.2023 
9. Protokoll fra drøftingsmøte II med ansattes organisasjoner og vernetjenesten, datert 

18.04.2023 

 
--- slutt på innstillingen --- 

 
 
 
 
 
 
Tromsø, 19.04.2023 
 
 
Anita Schumacher (s.) 
administrerende direktør 
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Årsrapport 2022 

Brukerutvalget 
ved 

Universitetssykehuset Nord-Norge HF 
 

 

 

Godkjent i Brukerutvalget 01.03.2023 

 

 

Sak 45/2023 - referatsak 1

Sak 45/2023 - side 2 av 44



2 
 

Utvalgets sammensetning 2022 
Nåværende brukerutvalg for Universitetssykehuset Nord-Norge HF (UNN) ble oppnevnt i 
styremøte i UNN 28.04.2022, med funksjonstid frem til april 2024. Oppnevningen skjedde 
etter forslag fra brukerorganisasjonene.  
 
Rammen for brukerutvalgets arbeid er Strategi for brukermedvirkning ved UNN HF og 
Mandat for brukerutvalget ved UNN. Utvalgets leder eller nestleder har, i tråd med 
mandatet, deltatt som observatør i UNNs styremøter med møte- og talerett.  
 

Utvalgets medlemmer pr. 31.12.2022 

 
NAVN ORGANISASJON  

Medlemmer 

Terje Olsen (leder) FFO – Huntingtonforeningen Storslett 

Esben Haldorsen 
(nestleder) 

Marborg Narvik 

Nina Nedrejord SAFO Nord Karasjok 

Nina Benjaminsen Rio Nord Storslett 

Ulf J Bergstrøm Kreftforeningen Harstad 

Lisbeth Dyrstad FFO Troms og Finnmark Tromsø 

Thomas Engelskjøn Kreftforeningen Tromsø 

Sidsel Haldorsen Fylkeseldrerådet i Troms og Finnmark Tromsø 

Ingolf Kvandahl Nordland eldreråd Ballangen 

Margrethe Larsen Kreftforeningen Harstad 

Vararepresentanter 

Gudmund R Johansen FFO Troms og Finnmark Gibostad 

Trond Arthur Pedersen FFO Nordland Kjeldebotn 

Kirsti Baardsen Kreftforeningen Tromsø 

Ole-Marius Minde Johnsen FFO Troms og Finnmark Tomasjord 

Nina Rossing RIO Kvaløya 

 

De tre første medlemmene (i kursiv) utgjør utvalgets arbeidsutvalg (BAU). 
 

Sekretariat 

Hilde Anne Johannessen, sekretær  
Ingrid Lernes Mathiassen, administrasjonssjef (direktørens representant i utvalget fra 
12.08.2019) 
 

 

Utvalgets aktivitet 2022 
 

Sammendrag 

Det har vært avholdt til sammen 6 møter i Brukerutvalget, herav 2 digitale møter. I 
Brukerutvalgets arbeidsutvalg har det vært avholdt 12 møter der 10 møter har vært digitale.  
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I forbindelse med det nyoppnevnte Brukerutvalgets første møte i mai ble det gjennomført 
seminardag med opplæring av nye medlemmer, og med informasjon om UNN, KVAM- 
strukturen og opplæring i brukermedvirkning på systemnivå.

Utvalgets leder har deltatt i UNNs styremøter i tråd med mandatet.

Det har vært behandlet tilsammen 67 saker i Brukerutvalget i 2022. Sakslisten til 
brukerutvalgsmøtene forberedes og settes av arbeidsutvalget i samarbeid med sekretariatet 
på grunnlag av plan for styresaker, samt innkomne henvendelser og innmeldte saker fra 
brukerutvalgets medlemmer og fra UNN HF. Styresaker blir gjennomgått og informert om til 
brukerutvalgets arbeidsutvalg i forkant av hvert styremøte. Det har blitt lagt vekt på å sikre 
at Brukerutvalget gjennom uttalelser og innspill i møter får påvirke planer og styresaker på 
tidligst mulig tidspunkt.

Utvalget har hatt egne temasekvenser med viseadministrerende direktør i møtene, der det 
har blitt utvekslet informasjon og innspill til ulike saker.

Pasient- og brukerombudet i Troms møtte i utvalgets møte 23.02.2022 og presenterte sin 
årsrapport for 2021.

Videre har Brukerutvalget hatt fokus på de store byggeprosjektene, blant annet Nye UNN 
Narvik og valg av nye arealer for psykisk helsevern og Tverrfaglig spesialisert rusbehandling.

Det ble avholdt ett dialogmøte med styret ved UNN og Ungdomsrådet i 2022.

I 2022 har Brukerutvalget hatt et særlig fokus på følgende saker:

- Utsatte operasjoner og ventetid
- Helsefellesskapet (SSU og FSU)
- Rehabiliteringstilbudet til pasienter i Helse Nord og UNN
- Prosjektet Nye UNN Narvik
- Barn som pårørende
- Pasientreiser – prosedyrer - regler
- Samvalg
- Utbygging av Nyfødt intensiv
- Venterom for pasienter
- Stormottakersatsningen
- UNNs økonomiske situasjon
- Tolketjenester

Det gjennomføres møter med sekretariatsfunksjonene til Brukerutvalget og Ungdomsrådet 
slik at saker koordineres og for å optimalisere samarbeidet mellom utvalgene.
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Handlingsplan 2020-2022 
 
Brukerutvalget vedtok i møte 7.11.2018 å godkjenne og rullere handlingsplan for 2018 – 
2020. I Brukerutvalgets møte 08.12.2021 ble det gjort enkelte endringer i Handlingsplanen.  
I Brukerutvalgets møte 14.12.2022 ble Handlingsplanen gjennomgått og ulike innspill 
drøftet, og det ble besluttet å revidere planen i Brukerutvalgets første møte i 2023.  
Nåværende Handlingsplan med gyldighet 2020-2022 er slik: 
 
1. Følge opp kvaliteten på tjenestene ved å: 

 
- Ha fokus på ulike nasjonale kvalitetsindikatorer. Særlig viktig er ventetider, antall 

fristbrudd og sykefravær samt UNNs planer og rutiner for å innfri målkravene 
- Helhetlige pasientforløp innenfor rus og psykiatri må sikres gjennom aktiv 

brukermedvirkning, særlig knyttet til mottak og formidling av informasjon 
- Delta i og følge opp omorganiseringsarbeid med sikte på at forholdene for pasienter 

og pårørende kontinuerlig forbedres 
- Sikre ulike sakers etiske perspektiv 
- Bidra aktivt i arbeidet med å sikre pasientmedvirkning i tråd med UNNs overordnede 

strategi 
- Være pådriver i å gjenetablere, videreføre og utvikle driften av «Møteplassen» i 

samarbeid med brukerorganisasjonene 

-   Bidra til at samer, som urfolk, blir ivaretatt med hensyn til språklige og kulturelle 
   behov 

-   Bidra å oppnå likebehandling av alle pasienter ved at det tas hensyn til pasientenes    
  kulturelle, fysiske, psykiske, sosiale og åndelige bakgrunn og behov. 
 

2. Sikre brukerkompetanse i UNNs styrende ledd: 
 
- Gjennom utvalgsleders deltakelse i styremøtene (med tale- og forslagsrett) 
- Gjennom direktørens deltakelse i brukerutvalgsmøtene med gjensidig 

informasjonsutveksling og orienteringer 
- Ved å sikre at utvalgets møteplan muliggjør reell brukermedvirkning i saker som skal 

behandles av styret, herunder halvårlige dialogmøter med styret 
 

3. Sikre medvirkning i UNNs plan og budsjettprosesser ved å: 
 
- Bidra til å etablere konkrete rutiner for medvirkning, og å sikre at brukermedvirkning 

synliggjøres i klinikkene 
- Tilpasse dagsorden i det siste møte før virksomhetsplanen skal styrebehandles hvert 

år, slik at direktøren kan delta og gå mer i dybden 
- Gjennom at alle KVAM-utvalg har en brukerrepresentant 

 
4. Styrke kontakt og samhandling i alle ledd som har med pasientbehandling å gjøre 

gjennom lokalt brukerutvalg, regionalt brukerutvalg og mellom 
spesialisthelsetjenesten og primærhelsetjenesten 
 
- Ved å gjøre seg kjent med oppdragsdokumentet 
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- Ved å gjøre den regionale strategien kjent i foretaket 
- Ved å ha årlige møter med pasient- og brukerombudet (når ombudets årsmelding 

foreligger) 
- Gjennom fast deltakelse (minimum én representant) i overordnet samarbeidsorgan 

(SSU) 
 

5. Øke Brukerutvalgets kunnskap og forståelse for spesialisthelsetjenestens utfordringer  
 
- Gjennom direktørens aktive deltakelse i brukerutvalgsmøtene 
- Gjennom orienteringer fra klinikker og fagmiljøer 
- Gjennom deltakelse i relevante prosjekter og arbeidsgrupper på klinikknivå 

 
6. Synliggjøre Brukerutvalgets arbeid overfor pasienter, pårørende og 

brukerorganisasjoner ved:  
 
- Sterkere profilering av utvalget og utvalgets meninger (i enkeltsaker og på 

systemnivå) i media generelt samt Pingvinavisa 
- Å øke fokus på medlemmenes kontakt med den/ de organisasjonen(e) de 

representerer 
- Å jevnlig oppdatere Brukerutvalgets virksomhetsområde på UNNs internettside 

 
7. Fremme saker av betydning for brukerne overfor helseforetaket 

 
- På eget initiativ eller på bakgrunn av innkomne saker, fremme forslag overfor UNNs 

ledelse til forbedring av UNNs tilbud og tjenester  
- Gjennom å nyttiggjøre seg de informasjonskanalene UNN har etablert for å gjøre 

pasienter og pårørende bedre kjent med de tilbudene som finnes ved UNN 
 
8.      Fokusere på brukermedvirkning i innovasjonsprosesser: 

  
-          Ved å delta aktivt i ulike prosesser for utvikling og bruk av digitale hjelpemidler i 

pasientbehandlingen, og i samhandlingen mellom spesialisthelsetjenesten og 
primærhelsetjenesten 

 
 

Prosjektarbeid 2022 – deltakelse  
 
Utvalgets medlemmer har vært representert i følgende prosjekter, styringsgrupper, 
arbeidsgrupper og møter i løpet av 2022 (01.01. – 31.12.2022):  
 

PROSJEKT/UTVALG/AKTIVITET REPRESENTERT VED 

Styret ved UNN Kirsti Baardsen/Terje Olsen 

Kvalitetsutvalget ved UNN Kirsti Baardsen/Terje Olsen/ 
Ingolf Kvandahl 

Prostatasenteret ved UNN Ulf J Bergstrøm 

Klinisk etikk komitè Terje Olsen/ Kirsti Baardsen 

Sykehusapotekets brukerutvalg Terje Olsen 
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Parkeringsutvalget Merete Krohn/Thomas Engelskjøn 

KVAM-utvalg Akuttmedisinsk klinikk Nina Nedrejord 

KVAM-utvalg Barne- og ungdomsklinikk Ungdomsrådet 

KVAM-utvalg Diagnostisk klinikk Nina Benjaminsen/  
Margrethe Larsen 

KVAM-utvalg Hjerte- og lungeklinikk Hans-Johan Dahl/ Ingolf Kvandahl 

KVAM-utvalg Kirurgi-, kreft- og kvinnehelseklinikk Terje Olsen/ Ulf J Bergstrøm 

KVAM-utvalg Medisinsk klinikk Mildrid Pedersen/ 
Margrethe Larsen 

KVAM-utvalg Nevro-, ortopedi- og rehabiliteringsklinikk Merete Krohn/ Lisbeth Dyrstad 

KVAM-utvalg Operasjons- og intensivklinikken Merethe S Lønnum/  
Margrethe Larsen 

KVAM-utvalg psykiatri- og rusklinikk Nina Benjaminsen/ Nina Nedrejord 

Strategisk plan for utvikling av kliniske fagområder  
i NOR og K3K (prosjektgruppe) 

Kirsti Baardsen 
Terje Olsen 
Gudmund Johansen 

Forskningsutvalg NOR Lisbeth Dyrstad 

Strategisk Samarbeidsorgan SU (tidligere OSO Overordnet 
samarbeidsorgan) 

Paul Dahlø/ Terje Olsen 

SSU: Revisjonsutvalg for gjennomgang av Samarbeids- 
avtaler for Helsefellesskapet Troms og Ofoten 

Ulf J Bergstrøm 

Frivillighetsrepresentant i Frivillighetsgruppen Nina Nedrejord/ Kirsti Baardsen 

Styringsgruppe for Nybygg psykisk helse- og rusbehandling i 
Tromsø – konseptfase – observatør til overordnet 
medvirkningsgruppe 

Merethe S Lønnum/  
Nina Benjaminsen og Margrethe 
Larsen 

Revisjon av prosedyrer for tekniske hjelpemidler Kirsti Baardsen 

Ungdomsrådet Kirsti Baardsen 

Regionalt prosjekt for digitale pasienttjenester - 
brukerpanel 

Thomas Engelskjøn 

Utvikling av sykepleierstudentenes praksisstudier 
(BU referansegruppe i prosjektet) 

Nina Nedrejord 

Etablering av robotassistert PCI Nina Nedrejord/  
Thomas Engelskjøn 

Ressursgruppe for spesialisthelsetjenester til den samiske 
befolkning 

Nina Nedrejord 

Prehospitalt sepsisregister og forskningsprosjekt Nina Nedrejord 

Referansegruppe til Prosjekt Brukerbanken Nina Nedrejord 

Utprøvingsprosjekt: Hjelpemiddel Dolley Merethe Krohn 

Klart språk brev UNN Kirsti Baardsen 

FSU  Akuttmedisinsk Hans-Johan Dahl/ Ulf J Bergstrøm 

FSU Fastlegerådet Ingolf Kvandahl/ Lisbeth Dyrstad 

FSU Rekruttering og stabilisering av helsepersonell i UNN-
området 

Terje Olsen 

FSU Psykisk helse og rus Nina Benjaminsen 

FSU Samhandlingsavvik Sidsel Haldorsen 

Samvalgsverktøy – muskelknuter/livmorhalsknuter Marit Stemland 

Pasient-app-sak Helse Nord Fresk Martin A Moe 

Referansegruppe for behandlingshjelpemidler Martin A Moe 

Helse I Arbeid Mildrid Pedersen 

Utviklingsplan UNN 2020-2038: Merethe S Lønnum 
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Arbeidsgruppe - Overordnet 

Utviklingsplan UNN 2020-2038: 
Bemanning/kompetanse 
 
Akuttmottak 
Utvikling av tilbud til voksne med alvorlig psykisk sykdom og 
rusproblemer 
Utvikling av tilbud til skrøpelige eldre og pasienter med flere 
kroniske sykdommer 

 
Mildrid Pedersen/  
Sidsel Haldorsen  
Thomas Engelskjøn 
Nina Benjaminsen 
 
Målfrid Evanger 

Prosjekt Arealplan UNN Harstad Ulf J Bergstrøm 

Kunstig intelligens innen radiologisk diagnostikk Ulf J Bergstrøm 

Stormottakersatsingen/Pasientsentrert helseteam Ulf J Bergstrøm/  
Nina Benjaminsen 

Prehospitalt sepsisregister og forskningsprosjekt Ulf J Bergstrøm/ Nina Nedrejord 

Styringsgruppe for Nybygg psykisk helse- og rusbehandling i 
Tromsø – konseptfase 

Merethe S Lønnum 

Nye arealer psykisk helse og rus Merethe S Lønnum 

Nye UNN Narvik: 
– prosjektgruppe, undergruppe, styringsgruppe 

Eksterne brukerrepresentanter: 
Esben Haldorsen 
Anita Fjellfoss 
Cathrin Carlyle 
Marit Myklevoll 

Samisk kompetansegruppe – arbeidsgruppe Nina Nedrejord 

UNN Narvik – skilting Ingold Kvandahl 

Sonjatun – bruk av senger Terje Olsen 

Postdoc – søknad PhD til Forskningsutvalget Lisbeth Dyrstad 

Poliklinikkprogrammet ved UNN Lisbeth Dyrstad 

Fondsstyre for Barnefond Esben Haldorsen 

 

 

Inviterte foredragsholdere 
 
Utvalget har invitert en rekke personer til å presentere og orientere om status i arbeidet 
med ulike prosjekter og aktiviteter ved og i tilknytning til UNN i 2022: 
 
 

TEMA FOREDRAGSHOLDER 
Presentasjon av Årsmelding for 2021 for pasient- 
og brukerombudet i Troms og Finnmark 

Pasient- og brukerombud i Troms og Finnmark  
Odd Arvid Ryan 

Direktørens time Viseadm. direktør Marit Lind (vår) og 
fung. viseadm.direktør Einar Bugge (høst) 
Direktør Anita Schumacher 

Oppdragsdokumentet 2022 Administrasjonssjef Ingrid Lernes Mathiassen 

Nye UNN Narvik - status i prosjektet 
 

Prosjektleder Lars Rye og brukerkoordinator 
Hege Johannessen 

Pasientreiser Leder Stine Schouten, fagansvarlig Einar 
Holand og Marita Hansen 

Orientering fra Føde- og barselavdelingen ved 
UNN 

Fag- og forskningsjordmor ved føde- og 
barselavdelingen Gunbjørg Andreassen 

Sak 45/2023 - referatsak 1

Sak 45/2023 - side 8 av 44



8 
 

Strategisk utviklingsplan - orientering Forsknings- og utdanningssjef Einar Bugge og 
avdelingsleder Heidi S Høifødt 

Engasjert: UNN Brukerbank - orientering Brukerrepresentant Merethe S Lønnum 

Samvalg – generell orientering Rådgiver Elisabeth Sundkvist og 
prosjektmedarbeider Mirjam Lauritzen 

Kontinuerlig forbedring – hvem, hva og hvor Leder Hege Andersen 

Prosjektet «Ikke stikk meg uten grunn»  Avdelingsleder Heidi Høifødt 

Brukerstyrt klinisk oppfølging Prosjektleder Lars Tunby 

Drift- og eiendomssenteret – Fasiliteter og 
arealendring på venterommet for pasienter 

Avdelingsleder Ragni Løkholm Ramberg 

Barn som pårørende – orientering Fagrådgiver ved Klinisk utdanningsavdeling, 
Janne Hessen 

Poliklinikkprogrammet ved UNN Prosjektleder Turid Røkenes Kristiansen 

Informasjon om tolketjenesten i UNN Enhetsleder ved tolketjenesten SANKS, Rita-
Alise Porsanger-Moen 

Status Helsefellesskapet Troms og Ofoten Interkommunal samhandlingssjef i Troms og 
Ofoten, Guri Moen Lajord 

Rehabiliteringstilbudet i nord Avdelingsleder ved Rehabiliteringsavdelingen 
UNN, Jostein Bentzen 
 

Stormottakersatsingen – status Prosjektleder Per Hasvold 

Brukermedvirkning innen klinisk forskning Erfaringskonsulent Nikolai Raabye 

Likepersoner på UNN Brukerrepresentant Lisbeth Dyrstad 

Presentasjon av ny samhandlingssjef Samhandlingssjef Glenn-Helge Hattmann 

Koordinerende enhet i UNN – generell 
orientering 

Leder ved koordinerende enhet i UNN, Tony A 
Berntsen 

Brukerstemmen og brukerrepresentantenes rolle Leder i Brukerutvalget UNN, Terje Olsen 

Handlingsplan 2023-2024 Brukerutvalget UNN Administrasjonssjef Ingrid Lernes Mathiassen 

Årsrapport Brukerutvalget UNN 2021 Administrasjonssjef Ingrid Lernes Mathiassen 
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AMU-møte 17mars 2023, kl 09-11.30 på teams 

Kryss bak navnet, viser deltagelse i AMU 

Medlemmer i AMU må selv melde fra til sin vara at de ikke kan stille i møte. Alle, inkludert 
vara er innkalt til AMU møtene, vara stiller kun når hovedmedlem ikke kan stille.  

Arbeidsgiversiden  Vara  
Anita Schumacher adm. dir – 
Leder AMU 

x Gøril Bertheussen PO sjef  

Gøril Bertheussen PO sjef x Hanna Uleberg Leder LO  
David Johansen medisinsk klinikk  Grete Åsvang diagnostisk klinikk 

 
 

Rolv O Lindsetmo K3K   Grethe Andersen DES  
Eirik Stellander PHRK  x Jon Mathisen Akutt medisinsk klinikk  
Gina Johansen driftsleder Harstad  x Vibeke Haugland Driftsleder Narvik 

 
 

Arbeidstakersiden  Vara  
Tove Mack FHVO  x Rita Vang FHVO  
Rune Moe Fagforbundet x Camilla Pettersen KTV Samfunnsviterne  
Hanne Sofie Yttervik NSF x Anette Lenjuvik HTV NSF  
Karina Olsen DNLF  x Solveig Nergård DNLF   
Lisa Mari Andreassen 
Fagforbundet 

x Rita Vestgård Fagforbundet  

Geir- Magne Lindrupsen NITO  Jill Monica Pedersen DELTA x 
 

Møteleder: Anita Schumacher adm. dir – Leder AMU 

Bedriftshelsetjenesten: Paul Martin Hansen stilte på sak kl 10.20 

Sekretariat og saksforbereder: Karina Fredheim 

 

 

 

 

 

 
 

Sak 45/2023 - referatsak 2

Sak 45/2023 - side 10 av 44



MØTE Arbeidsmiljøutvalget UNN HF 
TID 17 mars 2023 (Flyttet fra 8 Mars 2023) 
STED Digitalt møte via teams 09-11.30 

 
Saks nr  Saksoversikt Ansvarlig for 

å legge frem 
saken i AMU 

Tid 

19.23 Godkjenning av innkalling og saksliste Anita 
Schumacher, 
leder AMU 

KL.0900 

20.23 Protokoll fra AMU-møte 08022023 
Møteprotokollen er tilgjengelig i elements:  
2023/135 Arbeidsmiljøutvalget AMU 2023 
Protokollen er godkjent på e-post. 
  

Anita 
Schumacher, 
leder AMU 

2 min 

 
 INFORMASJONS-, DISKUSJONS- OG DRØFTINGSSAKER     

21.23 Arbeidsforhold i AMK Breivika 
Saksfremlegg og 8 vedlegg vedlagt. 
 
Klinikksjef Jon Mathisen og DES leder Grete Andersen stiller 
på sak.  
 
Kort oppsummert fra diskusjon i AMU: 
DES avslo møtet med kort varsel. Klinikksjef Akuttmedisinsk 
klinikk møtte på sak 
Renholdet er ivaretatt, noen saker er blitt bedre med tanke 
på saker i saksfremlegget. Klinikkverneombud og klinikksjef 
tenker det er lite å gjøre med lokaler.  
 
Det tenkes at denne saken har 3 ulike faser og planer:  
Lokalt og kortsiktig- gå gjennom og sikre at alt som kan gjøres 
er gjort.  
Påvente nye lokaler, 
Langsiktige løsninger. 
 
Planer for disse 3 faser må utarbeides  
Det ønskes lenger frist en foreslått i saksfremlegget 
 
Konkusjon/Beslutning i AMU: 
AMU slutter seg til forslaget om at Klinikksjef Akuttmedisinsk 
klinikk sammen med DES sørger for at det utarbeides en 
fremdriftsplan for bedre arbeidsforhold i AMK. Klinikksjef er 
ansvarlig for at prosessen ivaretas og inkluderer 
vernetjenesten. Frist 1 juni, Klinikksjef akuttmedisinsk klinikk 
ansvarlig.   

Torgeir 
Ovanger 
Klinikk- 
verneombud 
Akutt 
medisinsk 
klinikk 

30 minutter 
Kl 09-09.35 
  

22.23 Retningslinjer for kontorfordeling  
Saksfremlegg og 4 vedlegg vedlagt 

Ragni 
Løkholm 

15 minutter 
09.55-10.10 
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Kort oppsummert fra diskusjonen i AMU:  
 
Punkter som det anbefales DES tas med i det videre arbeidet 
med kontorfordeling: 
 

- Hvordan vil dette kunne påvirke utlysninger av 
stillinger- med tanke på å få best kvalifiserte kontra 
der det er kontorplass. Det er besluttet at stillinger 
lyses ut lokalisasjonsuavhengig (eks adm stillinger) 

- Samlokaliseringer og det å kunne arbeide uforstyrret 
med personsensitive opplysninger er allerede i dag 
utfordrende for en del adm stillinger.  

- For Leger/Lis som har behov i løpet av dagen til 
dokumentasjon, journalarbeid blir det utfordrende 
når man må «lete» etter plass, eller skulle booke seg 
plass. Dagens arbeid bestemmer ofte når man har 
mulighet å gjøre dette arbeidet. Legene trenger 
derfor skjermede faste kontor/arbeidsplasser nær 
klinikken, samtidig arbeidsplasser hvor man kan 
fordype seg (eks fag ol) 

- Leger o.a som driver med aktiv forskning bør 
prioriteres til fast kontorplass. Enekontor kan være 
aktuelt for forskningsledere/hovedveiledere pga 
behov for hyppige veiledningssamtaler med 
forskningskandidater o.l.  

- Er allerede en utfordring at «klinikk» spiser arealer til 
adm funksjoner. Dette er for så vidt korrekt i fht 
drift- men det gir utfordringer for adm funksjoner. 
Etterspørsel i fht hjemmekontor vil man kunne se 
øke- denne retningslinjen bør sees på parallelt. 

- Det er viktig å presisere at det som skal være 
stillerom, ikke skal bookes og brukes til tilfeller man 
må være tilbaketrukket 

- Konsentrasjonskrevende arbeid- uansett art vil kunne 
påvirkes negativt av en slik type fordeling- hvordan 
sikre dette bedre? 

- Viktig være forberedte/ ha en plan for hvordan 
ivareta de reaksjoner som vil kunne komme, hva sier 
forskningen i fht behov for arbeidsplass osv,   

- Involvering av klinikken, vernetjeneste og BHT synes 
viktig i videre arbeid.  

 
 
Prosess videre:  
Det skal tas en ny runde i arbeidsgruppen etter at saken har 
vært i AMU. Sendere skal det lages en beslutningssak til dir 
ledergruppe, denne skal også til AMU.  
 
Konkusjon/Beslutning i AMU: 
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Saken tas til orientering jamfør saksfremlegg- og det bes at 
innspillene som gis i møtet tas med i vurderingene i videre 
arbeid.  

23.23 Digital postkasse- innkommende forslag 
Saksfremlegg og 1 vedlegg vedlagt 
 
Kort oppsummert fra diskusjonen i AMU:  
Det pågår et arbeid med å plassere ansvarlige for de ulike 
tiltakene, denne skal legges frem for ledergruppen og AMU 
på nytt. Det vil legges ut informasjon på intranett når det 
arbeidet er gjort. Forslagene er presentert stikkordsmessig i 
vedlegget, men de aller fleste sakene er det gjort godt rede 
for og de som får ansvaret for å følge opp kan få mer 
informasjon.  
 
Det tas også frem i diskusjonene at det erfares at 
helsesekretærer har mer kunnskap enn hva som benyttes og 
en oppgavegjennomgang for bedre oppgaveglidning er 
nyttig. Flere forslag på tiltak går på helsesekretærer.  
 
Konkusjon/Beslutning i AMU: 
Tar saken til orientering jamfør anbefaling i saksfremlegget. 

Hilde 
Pettersen 
Kvalvik 

20 minutter 
09.35- 9.55 
 

 Pause  10.10-10.20 

24.23 Søknad AMU midler, Klinikkovergripende tiltak UNN 
Harstad kroner: 15.000  
Saksfremlegg og søknad vedlagt 
Konkusjon/Beslutning i AMU: 
Innvilget jamfør søknad 

Anita 
Schumacher, 
leder AMU 

5 min 

25.23 Søknad AMU midler: Juletrefest arrangert i desember 2022 
kroner: 5451,47 
Saksfremlegg og søknad vedlagt 
Konkusjon/Beslutning i AMU: 
Innvilget jamfør søknad 

Anita 
Schumacher, 
leder AMU 

5 min 

26.23 Klinikkvise KVAM dager i 2023 
Saksfremlegg og 3 vedlegg vedlagt 
 
Kort oppsummert fra diskusjonen i AMU:  
Det ble gitt innspill om at det bør være felles tema og en 
felles digital åpning av KVAM-dagen. Dette for å kunne 
arbeide videre lokalt i egen klinikk/senter. Videre ble det 
diskutert om det er riktig at midlene tas fra AMUs-budsjett. 
Det kom frem ulike synspunkter og det ble enighet om at det 
legges frem en egen sak til AMU om dette i neste møte. Også 
innspill om at det bør være like muligheter for gjennomføring 
av KVAM dagen for senter og klinikker. 

Karina 
Fredheim 

15 minutter 
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Det ble tatt opp at det kan øke gjennomføringen dersom det 
besluttes at vi setter av en dag hvor alle klinikker/sentere 
skal ha KVAM-dag, slik det har vært gjort tidligere. 
Utfordringen med å ha det på en dag, kan være tilgang på 
forelesere og møterom. 
 
Konkusjon/Beslutning i AMU: 

1) Det avholdes klinikk-/sentervis KVAM-dag i 2023. 
Dagen evalueres i etterkant. 

2) Program og rammer for gjennomføring av KVAM-
dagen legges frem i fellesmøte mellom AMU og KU 
14. april. 

3) Det utarbeides en egen sak vedrørende bruk av 
AMUs midler til behandling i neste AMU-møte. 

 

27.23 Årsrapport Bedriftshelsetjenesten 2022 
Saksfremlegg og rapport vedlagt 
 
Konkusjon/Beslutning i AMU: 
 
 
1.Arbeidsmiljøutvalget tar årsrapportene fra BHT for 2022 til 
orientering  

 
2. Arbeidsmiljøutvalg bes om å ta stilling til om anbefalinger 
angående vernerunder og HMS-opplæring skal følges opp av 
AMU, KVAM og/eller lederlinjen og formulerer et vedtak på 
dette: 
 
Følgende besluttes:  
Alle verneområder (seksjoner/enheter) skal innen 1 
september 2023 ha gjennomført vernerunde med tilhørende 
tiltaksplan. Det skal kunne dokumenteres i styringshjulet og 
ha merkelappen HMS. For 2024 skal dette vær gjort innen 1 
juni. Dette for å harmonisere med 
Forbedringsundersøkelsen.  
Ansvarlig: Klinikk/senter leder 
Frist 1 sept 2023/1 juni 2024 
 
Når ny HMS opplæringen er rullet ut må klinikk og senter 
leder sørge for at ledere, KVAM medlemmer og verneombud 
tar HMS kurset. Sørge for at det tildeles i 
kompetansmodulen. Det forventes at det skal kunne 
dokumenteres årlig ved etterspørsel.  
De som hat tatt kurset fra tidligere skal det også kunne 
dokumenteres på.  
Ansvarlig: Klinikk/sentre leder. 
Frist: 31.12.- årlig. 
 

Paul Martin 
Hansen 

15 minutter 
10.20 

Sak 45/2023 - referatsak 2

Sak 45/2023 - side 14 av 44



28.23 Orientering fra vernetjenesten 
Muntlig orientering. 
Det meldes fra klinikk og senterverneombud om høy 
arbeidsbelastning for ansatte. Det er også vanskelig for 
enkelte klinikkverneombud å få tid nok til utførelse av vervet. 
Det jobbes med ulike arbeidsmiljøsaker, blant annet 
utforinger med lydisolering som oppleves å være for dårlig. 
Det presiseres viktigheten av oppfølging av dårlig ledelse. 
Leder over leder må følge bedre opp. 
 
Konkusjon/Beslutning i AMU: 
 Tas til orientering 

Tove Mack 10 min 

29.23 Orientering fra Bedriftshelsetjenesten  
Muntlig orientering. 
Konkusjon/Beslutning i AMU: 
Utgikk 

Paul Martin 
Hansen 

--- 

 
Styresaker til orientering i AMU- styresakene sendes ut i 
eget drøftingsdokument fra Hilde Anne Johannessen 

    

30.23  KVR rapport desember 2022: 
 
Utgikk 

 Gøril 
Bertheussen 

 ------- 
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AMU møte 12 april 2023 kl 08-08.30 på teams 

Kryss bak navnet, viser deltagelse i AMU 

Medlemmer i AMU må selv melde fra til sin vara at de ikke kan stille i møte. Alle, inkludert 

vara er innkalt til AMU møtene, vara stiller kun når hovedmedlem ikke kan stille.  

Arbeidsgiversiden  Vara  

Anita Schumacher adm. dir – 
Leder AMU 

x Gøril Bertheussen PO sjef  

Gøril Bertheussen PO sjef x Hanna Uleberg Leder LO  

David Johansen medisinsk klinikk x Grete Åsvang diagnostisk klinikk 
 

 

Rolv O Lindsetmo K3K  x Grethe Andersen DES  

Eirik Stellander PHRK  x Jon Mathisen Akutt medisinsk klinikk  

Gina Johansen driftsleder Harstad  x Vibeke Haugland Driftsleder Narvik 
 

 

Arbeidstakersiden  Vara  

Tove Mack FHVO  x Rita Vang FHVO  

Rune Moe Fagforbundet x Camilla Pettersen KTV Samfunnsviterne  

Hanne Sofie Yttervik NSF x NY HTV (?)  

Karina Olsen DNLF   Solveig Nergård DNLF   

Lisa Mari Andreassen 
Fagforbundet 

x Rita Vestgård Fagforbundet  

Geir- Magne Lindrupsen NITO  Jill Monica Pedersen DELTA  

 

Møteleder: Anita Schumacher 

Bedriftshelsetjenesten: Paul Martin Hansen 

Sekretariat og saksforbereder: Karina Fredheim 
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Møte:   Arbeidsmiljøutvalget UNN Nord-Norge HF 
Tid:      12 april kl 08-08.30 
Sted:    Digitalt møte via teams 
  

 
 SAKSOVERSIKT Ansvarlig Tid 

31.23 Godkjenning av innkalling og saksliste Leder AMU 
Adm dir Anita 
Schumacher 

KL.080
0 

32.23 Protokoll fra AMU-møte 17 mars 23Møteprotokollen er lagret i 
elements sak: 2022/31 
https://ephweb/elements/rm/HELSENORD_UNN/#nav=/locator/cases/4
5648  
Protokollen er godkjent på e-post. 
  

Leder AMU 
Adm dir Anita 
Schumacher 

2 min 

 
 INFORMASJONS-, DISKUSJONS- OG DRØFTINGSSAKER     

 
 Styresaker til orientering i AMU- styresakene sendes ut i et 

eget drøftingsdokument fra Hilde Anne Johannessen  
    

33.23 Ny vurdering- Konsekvens av Helse Nord RHF-styrets vedtak vedrørende 

utsettelse av investeringer for prosjektet utvidelse C-fløy,  

AMU` s tilbakemelding:  
 
Saken tas til orientering. AMU understreker at gode arbeidsforhold er 

avgjørende både for at UNN skal lykkes med å stabilisere bemanningen 

vår og for å rekruttere nyansatte. Gode arbeidsforhold er også en 

avgjørende faktor for å kunne tilby pasientene våre nødvendig og riktig 

behandling. Det er i flere offentlige utredninger 

(helsepersonellkommisjonen og sykehusutvalget) pekt på at vi i 

fremtiden ikke kan øke bemanningen i den takt som vi har gjort tidligere 

år, og da er hensiktsmessige bygg og teknologi avgjørende for kvaliteten 

på pasientbehandlingen  

 Tor Arne 
Hanssen, DES 

 10 
min 

34.23 Utsatt oppstart av nybygg PHRK, risiko og konsekvenser,  
 
AMU` s tilbakemelding:  

1. AMU ser med bekymring på de HMS-risikoene en ytterligere 
utsettelse av nytt bygg for psykisk helse og rusbehandling på 
Åsgård vil kunne medføre. Dagens bygningsmasse på Åsgård har 
omfattende dokumenterte svakheter og risiko for tap av helse 
for pasienter og ansatte øker for hvert år nybygg utsettes. 
Avbøtende tiltak som økt vedlikehold og bygningsmessige 
strakstiltak vil måtte være omfattende for å opprettholde 
forsvarlig arbeidsmiljø i tråd med Arbeidsmiljøloven. Dette vil 
igjen svekke UNNs mulighet for øvrig nødvendig vedlikehold og 
kritiske HMS-tiltak i en bygningsmasse som pr i dag har et 

 Tor-Arne 
Hanssen, DES 

  
10 min 
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vedlikeholdsetterslep på i underkant av 3 mrd eks mva for hele 
UNNs bygningsmasse.  

 

2. AMU mener det er nødvendig å sikre oppstart av nytt bygg for 
psykisk helse og rusbehandling på Åsgård i tråd med UNNs 
fremdriftplan slik at pasientsikkerheten kan ivaretas og de 
ansatte gis et forsvarlig arbeidsmiljø på Åsgård.  
  

Sekretær AMU: Karina Fredheim 
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Referat fra møte i Kvalitetsutvalget (KU) UNN 
 
 

Tid Tirsdag 21.03.2023 10.00 – 11.50 

Sted Digitalt TEAMS-møte 

 
 

Tilstede 
 
 
 
 

Anita Schumacher 
Grethe Andersen 
Gry Andersen 
Kristian Bartnes  
Gøril Bertheussen 
Einar Bugge  
Elin Gullhav 
Vibeke Haukland 
Marte Lødemel Henriksen 
 
David Johansen  
Gina Marie Johansen 
Ingolf Kvandahl 
Hilde Annie Pettersen Kvalvik 
Rolv Ole Lindsetmo 
Tove Cathrine Mack  
Jon Mathisen 
Torni Myrbakk  
Bjørn Yngvar Nordvåg 
Eirik Stellander  
Lars Øverås  
Kate Myreng 
 
Snorre Manskow Sollid  

Administrerende direktør (møteleder) 
Drifts- og eiendomssjef 
Senterleder E-helse og IKT     
Klinikksjef HLK-klinikken 
Personalsjef 
Konst. viseadministrerende direktør 

Klinikksjef Barne- og ungdomsklinikken 
Driftsleder Narvik 
Konst. Fagsjef, Senterleder Fag- og 
Kvalitetssenteret  
Klinikksjef Medisinsk klinikk (fra 10.15) 
Driftsleder Harstad 
Brukerutvalgsmedlem  
Kommunikasjonssjef 
Klinikksjef K3K-klinikken   
Hovedverneombud 
Klinikksjef Akuttmedisinsk klinikk  
Smittevernoverlege 
Klinikksjef NOR-klinikken 
Klinikksjef Psykisk helse- og rusklinikken  
Økonomisjef UNN (fra 10.15 – til 10.45) 
Avd.leder Klinisk patologisk avd. (vara - til 
10.30) 

Driftsleder OPIN-klinikken (vara) 
  

Øvrige Mette Fredheim 
Hege Signet Fredheim-Kildal 
Lars Røslie 
Gunnar Skov Simonsen 
 
Jeanette Schultz Johansen 
Anja Kjærland  
 

Konst. avdelingsleder, Kvalitetsavd.  
Rådgiver, Kvalitetsavd.  
Avd.leder, Akuttmottak og obspostavd. 
Avd.leder, avd. for mikrobiologi og 
smittevern 
Avd.leder, Sykehusapotek Nord Tromsø 
Rådgiver, Kvalitetsavdelingen 

Forfall Eva Hanne Hansen Klinikksjef OPIN-klinikken 

Sak 45/2023 - referatsak 3

Sak 45/2023 - side 19 av 44



 

 

Grete Steinry Åsvang 
Melinda Berg Roaldsen 
  

Klinikksjef Diagnostisk klinikk 
Konst. Forsknings- og utdanningssjef 
  

Referent Konsulent Kvalitetsavdelingen                                                        Heidi Robertsen 
 
 

Sak nr. Sakstittel Ansvar 

09/23 
 
(Elements 
2023/88) 

Godkjenning av agenda og referat fra KU-møtet 21.02.2023  

  

Agenda og referat ble godkjent, KU-sak 13/23 

utsettes til Kvalitetsutvalgsmøte 02.05.2023. 

 

Anita Schumacher 
 

10/23 
 
 

Oppfølging foretaksrevisjoner og hendelsesanalyser 

Diskusjonssak 
 

Saksfremlegg vedlagt 
 

Hege Signete 
Fredheim-Kildal 

 
 
 
 

Beslutning 
 

1. Kvalitetsutvalget tar orienteringen til 
etterretning. 

2. Kvalitetsavdelingen bes om å revidere 
systemet for oppfølging av hendelsesanalyser 
og interne revisjoner. Forslag til endrede 
rutiner presenteres for Kvalitetsutvalget i et 
senere møte.  

 

Pp-presentasjon vedlagt 
 

 
 
 
 
 
 
Fagsjef/ 
frist 1.10.2023 
 

11/23 
 
(Elements 
2022/7674) 

 
 

Samstemming av somatiske akuttmottak i UNN HF opp mot de nye faglige 

retningslinjene for somatiske akuttmottak – er vi i mål? 

Orienteringssak 
 

Saksfremlegg og vedlegg vedlagt 

Lars Røslie 
 

 
 
 

Beslutning 
 
Kvalitetsutvalget tar orienteringen til etterretning. 
 

 
 
 
 

12/23 
 
 

Status og oppfølging av antibiotikastyringsprogrammet i UNN 

Orienteringssak 
 
 
 
Saksfremlegg og vedlegg (2) vedlagt 
 

Gunnar Skov 
Simonsen 
 
Jeanette Schultz 
Johansen 
 

 Beslutning  
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Klinikksjefene skal invitere A-team til 
klinikklederteammøter for å presentere resultatene 
for egen klinikk og diskutere det videre arbeidet i 
klinikken. 

 
Klinikksjefene skal påse at alle somatiske kliniske 
enheter definerer spesifikke mål og tiltak for 
forbedring av antibiotikabruk. 

 
Kvalitetsutvalget vedtar at vedlagt 
Antibiotikastyringsprogram for 2023-2024 (vedlegg 1) 
skal iverksettes i UNN. 

Fagsjef og smittevernsenteret bes lage forslag til 

systematisk arbeid for å revitalisere det grunnleggende 

smittevernarbeidet og arbeidet med antibiotikastyring. 

Pp-presentasjon vedlagt 
 

 
 
Klinikkledelse/ 
frist 20.06.2023 
 
 
 
Klinikkledelse/ 
frist 20.06.2023 
 
 
Klinikkledelse/ 
frist 20.06.2023 
 
 
Fagsjef og 
Smittevernsenteret 

13/23 
 
(Elements 
2023/2730) 
 
 

 

Erfaringer etter risikovurdering av IVF-poliklinikkens lokaler 

Orienteringssak 
 
Saksfremlegg og vedlegg vedlagt 
 

Rolv Ole Lindsetmo 
Hege Dekkerhus 
Anja Kjærland 

 
Utsettes til KU-møte 02.05.2023 
 

 

Eventuelt 

Ingen saker tilkom under eventuelt 

 

Sak 45/2023 - referatsak 3

Sak 45/2023 - side 21 av 44



1 

 

 

 

 

 
 

 

MØTEREFERAT 
 
 
Utvalg: Brukerutvalget ved Universitetssykehuset Nord-Norge HF 
Møtested: UNN Tromsø – møterom D1-707 
Dato:  22.03.2023 kl 08.30-14.55 
 
Tilstede:           Terje Olsen     leder 

           Nina Nedrejord   konstituert nestleder 
                          Nina Benjaminsen    

           Ulf J Bergstrøm        
           Lisbeth Dyrstad  
           Thomas Engelskjøn   
           Ingolf Kvandahl  
           Margrethe Larsen    deltok på Teams 
           Gudmund R Johansen  
 

Forfall:             Esben Haldorsen    nestleder 
                          Sidsel Haldorsen 
    
Fra adm.:        Administrasjonssjef Ingrid Lernes Mathiassen 

          Administrasjonskonsulent Hilde A. Johannessen (referent) 
 
 
Saksliste 
 
BU-13/23        Godkjenning av innkalling og saksliste 
Innkalling og saksliste ble gjennomgått.  
 
Vedtak:    
Brukerutvalget godkjente innkalling og saksliste. 

      
 

BU-14/23       Godkjenning av referat fra Brukerutvalgets møte 01.03.2023 
Referatet ble gjennomgått. Tilføyelse i sak BU-04/23 punkt 3 siste setning: «..og  kognitiv 
svikt.»  

 
Vedtak:  
Referatet ble godkjent med endringen som anført. 
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BU-15/23 Oppnevning av brukerrepresentant – Arealprosjekt røntgen Breivika 
Prosjektet skal utvikle en overordnet plan for Røntgenavdelingen ved UNN Breivika. 
Hovedfokus er pasientflyt og behandlingsflyt i avdelingen. 
 
Vedtak:  
Brukerutvalget har oppnevnt Lisbeth Dyrstad til prosjektet, og administrasjonen har 
formidlet kontaktinformasjon. 
 
 
BU-16/23 Brukerrepresentantens rolle 
Saken utsettes. 
 
 
BU-17/23 Høring: Helsepersonellkommisjonens NOU 2023:4 – Tid for handling -

høringssvar 
Brukerutvalget gjennomgikk høringen og kom blant annet med disse innspillene:  
 

- Pårørendes og frivilliges rolle 
- Avprofesjonalisering i helsevesenet 
- Teknologisk utvikling 
- Ledelse og organisering   
- Utdannelseskapasitet 
- Tilgjengelighet  

 
Vedtak:  
Brukerutvalgets innspill bearbeides av administrasjonen og blir lagt frem i BAU før videre  
utsending til høringsinstansen med kopi til UNN. 
  
 
BU-18/23 Direktørens time 
Konst. viseadministrerende direktør Einar Bugge  informerte og svarte ut innspill fra 
Brukerutvalget:  
 
- Hvordan er situasjonen i helsevesenet generelt og ved UNN når det gjelder for tidlig 
utskrivning (jf sak i Oslo der geriater uttalte at pasienter ble for tidlig skrevet ut fra 
spesialistavdelinger og sendt til kommuner som ikke kunne håndtere situasjonen) Er det et 
tema at man skriver ut pasientene litt for raskt? Finnes det noen oversikt over 
reinnleggelser i sykehusene i UNN på grunn av dette? 
Det er ikke noe tema ved UNN om utskrivning av pasienter for raskt. 
Oversikt over reinnleggelser for 2019 viser at UNN lå lavest på de nasjonale indikatorene. 
Stormottakersatsingen er viktig i denne sammenheng. Prosjektet fanger opp de som 
kommer inn på sykehuset flere ganger med mange ulike diagnoser. 
Harstad sykehus har for tiden utfordringer med mange utskrivningsklare pasienter. 
 
- Fritt behandlingsvalg er tatt bort i Oppdragsdokumentet 2023. Hvorfor? 
1) Fritt sykehusvalg: UNN er pliktig til å ta imot henvendelser innad i regionen, men 
henvendelser utenfor regionen kan UNN avslå dersom det ikke er hensiktsmessig. 
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2) Fritt behandlingsvalg:  Privat leverandør av helsetjenester – standard takst. Det er en 
politisk avgjørelse at dette tilbudet tas bort. 
 
- Hvordan er organiseringen av legetjenesten fra turnuskandidater til overleger? Hvem 
møter pasientene i ulike situasjoner, og når tilkalles bakvakt? 
Ved planlagt time kommer pasienten til legen. Ved ø-hjelp kommer pasienten til 
akuttmottaket og en virkårlig LIS turnuslege. Men det er til enhver tid mer erfarne leger og 
kirurger i mottaket, slik at LIS-legen spør disse ved behov. 
Det er kommet en ny spesialitet i akuttmottaket ved UNN Tromsø, - mottaksmedisinere. 
 
Bakvakt tilkalles ved innleggelser dersom det er behov for å konferere med erfaren lege. Det 
er lav terskel for å tilkalle bakvakt/erfaren lege. 
 
 
Brukerutvalget orienterte om de innspill som kom frem i høringssaken BU-17/23: 
Helsepersonellkommisjonens NOU 2023-:4. 
 

Vedtak:  
Brukerutvalget takker for orienteringen fra konst. viseadministrerende direktør Einar Bugge.  

1. Brukerutvalget er fornøyd med at UNN HF er et av de beste sykehusene i Norge når 
det gjelder reinnleggelser. Brukerutvalget er fornøyd med at det arbeides videre med 
temaet, for eksempel ordningen med Pasientsentrert helsetjenesteteam (PSHT). 

2. Brukerutvalget er fornøyd med at UNN HF har oppmerksomhet på legetjenester for å 
sikre kvalitet og pasientsikkerhet. 

 
 
BU-19/23 Brukerrepresentantene orienterer 
Brukerrepresentantene orienterte om saker de er opptatte av, og kom med innspill til saker de 
ønsker tatt opp i Brukerutvalget. 

 
- Mangelfullt utstyr til løft av overvektige pasienter ved enkelte avdelinger – utstyrsdepot 
-      Senskadepoliklinikk Covid-19: Lang venteliste. Kun 20 % legestilling. Kort åpningstid.   
       Brukerutvalget ønsker en orientering om erfaringer og status for senskade Covid-19 i et 
       senere møte. 
- Viktig at Brukerutvalget viser engasjement mht funksjonsfordeling 
- De ulike prosjekt og utvalg er ikke alltid like flinke til å sende referater og innkallinger til 

vararepresentantene. De trenger en påminnelse om dette. 
- Kort orientering fra brukerrepresentantene om hvordan orientering til og tilbakemelding 

fra de respektive organisasjonene er. 
 
Vedtak:  
Brukerutvalget tar saken til orientering. 
 
 

    
   

    

BU-20/23 Orientering om status Nye UNN Narvik (NUN)
Driftsleder/prosjekteier NUN ved Narvik sykehus, Vibeke Haukland orienterte sammen med 
prosjektleder for organisasjonsutvikling i Narvik, Lars K Rye. Brukerrepresentantene i NUN fikk 
i
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oktober 2022 en virtuell omvisning i det nye sykehuset, med vekt på hvordan areal-
løsningene ivaretar pasienter og pårørende. Spørsmål til diskusjon: 
 

1. Fra store prosjektgrupper til mer bruk av mindre arbeidsgrupper og workshops. 
Innspill? 

2. Skal Brukerutvalget formelt godkjenne brukerdeltakelsen i «stort og smått»? 
Brukerutvalget representerer utvalget i UNN, og bør i hvert fall vite hvem de er og 
rollen de har. 

3. Viktig å vise hvilken organisasjon man representerer. Innspill? 
Brukerutvalget representerer bredt, og det er viktig. 

 
Presentasjon vedlagt. 
 
Vedtak:    

Brukerutvalget tar informasjonen til orientering. 
 
 
BU-21/23       Orientering av pasient- og brukerombudet i Troms og Finnmark 
Pasient- og brukerombud i Troms og Finnmark, Odd Arvid Ryan, orienterte sammen med 
seniorrådgiver Kristin Jenssen. De fleste henvendelser i 2022 dreide seg om forhold innen 
psykisk helsevern og kirurgi. Her er litt av hva som trekkes frem fra 2022: 
 
- Den nasjonale mangelen på fastleger er en trussel for pasientsikkerheten 
- Psykisk helsehjelp må prioriteres, både kommunalt og i spesialisthelsetjenesten 
- Pasienters rett til likeverdig helsehjelp uavhengig av bosted og livssituasjon blir ikke oppfylt 
- Mangelfulle saksbehandlingsrutiner i kommunehelsetjenesten er en trussel mot  
  pasientsikkerheten 
 
Når en pasient henvender seg til Pasient- og brukerombudet kan pasienten være sikker på at 
saken blir tatt hånd om, enten på systemnivå eller til den/de det gjelder.  
 
Presentasjon vedlagt. 

 
Vedtak:   

Brukerutvalget viser til årsmelding 2022 for Pasient- og brukerombud i Troms og Finnmark og 
konstaterer at på en rekke områder i spesialisthelsetjenesten i Nord-Norge oppfylles ikke 
nasjonale mål for likeverdig tilgang på helsetjenester. Det være seg for eksempel innenfor 
somatikk og rus- og psykisk helsehjelp og samhandling, samarbeid og kommunikasjon. 
Brukerutvalget forventer at både nasjonale myndigheter og de enkelte helseforetak tar 
meldingen til etterretning og gjør forbedring innenfor de enkelte områder. 
 
 
BU-22/23        Orienteringssaker  
BU-22/23-1 Rapportering fra prosjekter og arbeidsgrupper 

 
BRUKERUTVALGET UNN – PROSJEKTER, UTVALG OG ARBEIDSGRUPPER 
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Navn Aktivitet/prosjekt Status/merknader 

TERJE OLSEN 
terje.olsen@unn.no  
Mobil: 92 46 72 14 

1.Styret ved UNN  
(vara - Esben Haldorsen) 

Ordinære styresaker til 
behandling.  
Årsmelding: Den 
grunnleggende driften går 
med underskudd. Ventelister 
og strykninger er ved-
varende.Økonomien fører til 
at Åsgårdprosjektet og 
Nyfødt intensiv utbygging er 
på vent. 

2.Strategisk Samarbeidsutvalg 
(SSU)  
(vara - Esben Haldorsen) 

Samarbeidsarena mellom 
UNN og kommunene. Felles 
planlegging av kommunene 
og spesialisthelsetjenesten. 
Partnerskapsmøte i april. 

3.Sykehusapotekets 
brukerutvalg (vara - Lisbeth 
Dyrstad) 

Nytt brukerutvalg opprettet. 
Kvalitet og sikkerhet er viktig. 

4.Strategisk plan for utvikling 
av kliniske fagområder i NOR 
og K3K (Styringsgruppe K3K og 
NOR) 

Arbeidet har stoppet opp 
foreløpig. 

5.FSU Rekruttering og 
stabilisering  
(vara - Kirsti Baardsen) 

Gøril Bertheussen. 
Rekruttering og stabilisering 
av helsepersonell. 
Laget forslag om tiltak i 
rekruttering og stabilisering 

 6. Porteføljestyret Ikke skjedd noe nytt. 

ESBEN HALDORSEN 
Esben@marborg.no   
99 56 00 47 

7.Nye UNN Narvik – BU-repr. 
(vara i styringsgruppen) 

 

8.Fondsstyre for Barnefond 
UNN Narvik 

Merete Kristiansen, Narvik 
sykehus 

   

NINA NEDREJORD 
Ninanedrejord@gmail.com  
95 73 38 44 

9.Kvam-utvalg Akuttmedisinsk 
klinikk 
(vara – Thomas Engelskjøn) 

Klinikksjef Jon Mathisen. 
Mangler Kvam-grupper i 
noen avdelinger. 

10.Kvam-utvalg Psykiatri- og 
rusklinikken 
(vara – Nina Benjaminsen) 

Klinikksjef Eirik Stellander. 
Status pårørende og 
pasienter. 
Rekruttering og stabilisering 

11.Prehospitalt sepsisregister 
og forskningsprosjekt 
(vara – Ulf J Bergstrøm) 

Ikke hørt noe. 

12.Referansegruppe til 
prosjekt Brukerbanken 
(vara – Kirsti Baardsen) 

Merethe Saga Lønnum kalles 
inn til BU ved første 
anledning. 

13.Samisk kompetansegruppe 
– arbeidsgruppe 
(vara - Ingolf Kvandahl) 

Inger Lise Ebeltoft. Første 
møte i mai. Skal lage en 
handlingsplan. 

   

NINA BENJAMINSEN 
Nina.benjaminsen@unn.no  

14.Styringsgruppe for Nybygg 
psykisk helse- og 
rusbehandling i Tromsø-

Tor-Arne Hanssen. 
Møte 17.01.2023 
Konseptfasen er avsluttet. 
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94 98 76 86 konseptfase-observatør til 
overordnet medvirkn.gruppe 
(og Margrethe Larsen) 

Videre arbeid følges opp av 
linjeledelsen.  

15.Utviklingsplan UNN 2020-
2038: Underarbeidsgruppe 

Ikke hørt noe. 

16.Utvikling av tilbud til 
voksne med alvorlig psykisk 
sykdom og rusproblemer 

Ikke hørt noe. 

17.FSU Psykisk helse og rus 
(vara – Esben Haldorsen) 

Møte 12.01.2023 
 

18.Stormottakersatsingen 
(vara – Sidsel Haldorsen) 

Per Erlend Hasvold. Arbeides 
med digitalt 
evalueringsskjema. 
Prosjektet ferdig mars 2023. 

   

ULF J BERGSTRØM 
Ulf.jack.bergstrom@unn.no  
95 20 42 53 

19.Prostatasenteret ved UNN Tor Knutsen. 
Prosjektet ferdig mars 2023. 

18.Stormottakersatsingen 
(vara – Sidsel Haldorsen) 

Per Erlend Hasvold.  
Arbeides med digitalt 
evalueringsskjema. 
Prosjektet ferdig mars 2023. 
Vært tre møter siden sist. 
Koordinering. 

20.Kvam-utvalg Kirurgi-, kreft- 
og kvinnhelseklinikken 
(vara – Terje Olsen) 

Klinikksjef Rolv-O Lindsetmo 
Kontaktperson Merete 
Andreassen 
Møte 08.03.2023. 
Gjennomført internrevisjoner 
Stoffkartotek, smittevern, 
bærekraft 

21.FSU Faglig 
samarbeidsutvalg for 
akuttmedisinsk samhandling  
(vara – Terje Olsen) 

Møte 23.03.2023.  

22.SSU: Revisjonsutvalg for 
utarbeidelse av 
samarbeidsavtaler for 
Helsefellesskapet Troms og 
Ofoten 
 
22.Arbeidsgrupper – Revisjon 
av tjenesteavtalene i 
Helsefellesskapet 
(vara – Kirsti Baardsen) 

Gjennomgang av de ulike 
undergruppenes arbeid. 
Planlagt å lage en mal til alle 
samarbeidsavtalene.  
Begge BU-representantene 
med som fulle deltakere i 
revisjonsutvalget. 
Møte 07.03.2023: 
Rev.utvalget: Skisse til alle 
avtaler som skal gjennomgås. 
Fortsatt mange avtaler med 
kommunene. 

   

LISBETH DYRSTAD 
Lisbeth.dyrstad@hotmail.com 
90 97 63 46 
 

23.Kvam-utvalg NOR-klinikken 
(vara – Sidsel Haldorsen) 

Klinikksjef Bjørn-Yngvar 
Nordvåg. (Toril D Nilssen) 

24.FSU Fastlegerådet 
(vara – Ingolf Kvandahl) 

Møte 22.03.2023 
Kommer personer fra ulike 
avdelinger og orienterer. 
Hvordan fastlegene ute i 
distriktene jobber 

25.Forskningsutvalg NOR  

26. Postdoc – søknad PhD til  
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Forskningsutvalget 

27. Poliklinikkprogrammet ved 
UNN 

Målet er å få 
behandlingstiden ved UNN 
ned. Årshjulet. 

 28. Arealprosjekt røntgen 
Breivika 

Oppstart uke 10 

Utvikle en overordnet plan 
for røntgenavdelingen på 
UNN Breivika. 

   

THOMAS ENGELSKJØN 
heithomas@hotmail.com   
92 66 01 01 
 
 
 

29.Parkeringsutvalget 
Mobilitetsutvalget 
(vara – Nina Benjaminsen) 

Møte 06.12.2022 
Nytt navn Mobilitetsutvalget.  
 

30. Etablering av robotassistert 
PCI 

 

31. Regionalt prosjekt for 
digitale pasienttjenester - 
brukerpanel 

Markus Rumpsfeld 

   

SIDSEL HALDORSEN 
Sidselhaldorsen168@gmail.com  
93 49 09 72 
 

32. Utviklingsplan UNN 2020-
2038: Underarbeidsgruppe 
 
Bemanning/kompetanse 

 

33. FSU Samhandlingsavvik Møte 15.12.2022 

   

INGOLF KVANDAHL 
kvandahli@gmail.com 
 40 84 93 52 
 

34. Kvalitetsutvalget i UNN 
(vara – Lisbeth Dyrstad) 

Internrevisjon 
Krevende implementering av 
tiltak – endring i flere avd. 
Somatisk akuttmottak 
Antibiotikastyring i UNN 

35. Kvam utvalg Hjerte- og 
lungeklinikken 
(vara – Gudmund Johansen) 

Klinikksjef Kristian Bartnes 
Ikke hørt noe enda. 

36. Nye UNN Narvik – skilting  Avklaring 2023 

   

MARGRETHE LARSEN 
margrethe.helene.larsen@unn.no  
41 35 48 98 
 

37. Kvam utvalg Diagnostisk 
klinikk 
(vara – Nina Benjaminsen) 

Klinikksjef Grete Åsvang 
Bente Aune ) 
Møte 06.02.2023. 
Venter på referat. 
Neste møte 13.04.2023 
 

38. Kvam utvalg Operasjons- og 
intensivklinikken 
(vara – Kirsti Baardsen) 

Klinikksjef Eva-Hanne Hansen 
Kirsti møtte 01.03.2023. 
Venter på referat. 

39. Kvam utvalg Medisinsk 
klinikk 
(vara – Thomas Engelskjøn) 

Klinikksjef David Johansen  

Neste møte er 20.03.23.  

   

GUDMUND R JOHANSEN 
Gudmund.ruben.johansen@gmail.com  
90 56 40 66 

4.Strategisk plan for utvikling 
av kliniske fagområder i NOR 
og K3K 
 (prosjektgruppe K3K) 

Saken er lagt i bero. 

 40. FSU Digital samhandling Glenn-Helge Hattmann 

   

KIRSTI BAARDSEN 41.Frivillighetsrepresentant i 
Frivillighetsgruppen 

Ansatt ny 
frivillighetskoordinator, 
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Kibaards@gmail.com  
99 70 31 67 
 

(vara - Lisbeth Dyrstad) Susanne Ryan 

4. Strategisk plan for utvikling 
av kliniske fagområder i NOR 
og K3K 
(prosjektgruppe NOR) 

Saken er lagt i bero. 

42. KEK – klinisk etisk komite 
(vara – Terje Olsen) 

Jevnlig møte.  
Både juridiske og etiske 
avklaringer. 

 22.SSU: Revisjonsutvalg for 
utarbeidelse av 
samarbeidsavtaler for 
Helsefellesskapet Troms og 
Ofoten 
 
22.Arbeidsgrupper – Revisjon 
av tjenesteavtalene i 
Helsefellesskapet 
(vara – Kirsti Baardsen) 

Siste møte 12.12.2022 

 Samvalg – bukspyttkjertel mm Anne Regine Lager 

   

MILDRID PEDERSEN 
hpeder@online.no 
tlf. 90 59 47 19 

43.Helse I Arbeid 
(vara – Terje Olsen) 

Samarbeide mellom helse og 
NAV for å få folk tilbake i 
arbeid. 

   

MARTIN ANDRE MOE 
martin.a.moe@gmail.com 
41 46 36 07 

44.Ref.gruppe for 
behandlingshjelpemidler 

Siste oppdatering mai 2022. 
Få siste oppdatering. 

   

MERETHE SAGA LØNNUM 
merethe.saga.lonnum@unn.no  
91 53 60 78 

45.Utviklingsplan UNN 2020-
2038: 
Arbeidsgruppe Overordnet 

Prosjektet skulle være ferdig i 
september 2022. Er det 
ferdig? 

   

MERETE KROHN 
merete-kr@outlook.com  
95 24 25 05 

46.Utprøvingsprosjekt: 
Hjelpemiddel Dolley 

Fra Magnus Engeset, UNNs 
oppfølger mot prosjektet. 
Mottatt epost fra 
prosjektlederne: 
Hei! Vi har fulgt opp 
planlegging og utbedring av 
Dolley gjennom høsten.  Vi 
regner med å være klar for 
uttesting sammen med 
forskerteamet i slutten av 
februar. Vi tar nærmere 
kontakt på nyåret med tanke 
på planleggingen av 
uttestingen og hvilke 
pasientgrupper som bør være 
med. Vi ser frem til en 
spennende testperiode på 
UNN. Elisabeth og Line 

   

PAUL DAHLØ 
Pachr-d@online.no  
97 71 87 00 

47. KlinReg-prosjektet – 
likeverdige helsetjenester 
uansett hvor du bor 

Møte 06.02.2023 
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Vedtak:  
Brukerutvalget gjennomgikk rapporteringen fra prosjekt og arbeidsgrupper og tar saken til 
orientering. 
  
 
BU-23/23        Referatsaker 
Følgende vedlegg fremlegges: 

 
1. Protokoll fra møte i BU Helgelandssykehuset, 15.02.2023 
2. Protokoll fra møte i Regionalt Brukerutvalg, 20.02.2023 
3. Referat fra møte i Kvalitetsutvalget, 21.02.2023 
4. Referat fra møte i BAU, 06.03.2023 
 

Vedtak:             
Brukerutvalget tar referatsakene til orientering.  
 
 
BU-24/23         Eventuelt 
 

1. Rehabiliteringstilbudet for mennesker med epilepsi i Nord-Norge 
Pasienter fra Helse Nord har de siste 2 årene kunnet benytte seg av Fritt behandlingsvalg 
ordningen (FBV). Dette har betydd at Røysumtunet har kunnet ta inn langt flere pasienter fra 
Helse Nord, samt at ventetiden ble redusert. Nå som FBV-ordningen avvikles vil det si at langt 
færre pasienter fra Helse Nord vil kunne få tilbud om spesialisert rehabilitering fra mars 2023, 
da avtalen er for liten til å imøtekomme henvisningsgrunnlaget. 
 
Vedtak: 
Brukerutvalget viser til henvendelse fra Røysumtunet: Rehabilitering av epilepsipasienter. 
Brukerutvalget ber Helse Nord RHF gjøre rede for konsekvensene av bortfall av fritt 
behandlingsvalg. Dette gjelder spesielt innenfor rehabilitering generelt. 
 

 
2. Pasientreiser – oppfølging av sak Pasientreiser etter møte 01.03.2023 

Tidligere sak i Brukerutvalget BU-08/23 Pasientreiser følges opp. Brukerutvalget er enige om at 
om at  det må jobbes videre med at UNNs ansatte informeres bedre og at de er innforstått 
med hvordan pasienter kommer hjem og hvordan ordningen med rekvisisjoner 
fungerer etter kl 16 - når pasientreisekontoret er stengt. Det er fortsatt uklarheter når det 
gjelder reiser, blant annet at Pasientreiser ikke dekker utgifter til ferge. 

  
Vedtak: 
Brukerutvalget setter opp sak om Pasientreiser på nytt ved anledning. 
 
 

   
 

      

3. Læringsnettverk 2023 – pasientforløp hos pasienter med systemisk sklerose -
brukerrepresentant

Enhetsleder ved Nevro-, hud- og reumatologisk avdeling Hanne Sætermo, har tatt kontakt.
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4. Møte i Brukerutvalget i Harstad 24.-25.05.2023 
Administrasjonen organiserer reise og opphold til Brukerutvalgets møte i Harstad og setter 
saken opp i neste møte i BAU for nærmere planlegging. 

 
Vedtak:  
Administrasjonen setter saken opp i BAU-møte 17.04.2023. 
 
 
BU-25/23         Omvisning på Pusterommet UNN 
Fysioterapeutene Rikke Børsting og Stine Bergan hadde en omvisning for Brukerutvalget i 
lokalene til Pusterommet UNN og orienterte litt om stiftelsen. Stiftelsens mål er å få 
persontilpasset trening som en del av kreftbehandlingen.  

 
Vedtak: 
Brukerutvalget takker for omvisningen og orienteringen. 
 
 
 

Terje Olsen (sign.) Hilde A Johannessen(sign.) 

leder sekretær 
 
 
Referatet godkjennes endelig i BU-møte 25.05.2023.  
Kopi til: 

- Helse Nord RHF ved Regionalt Brukerutvalg, 8038 Bodø  

- Brukerutvalget Nordlandssykehuset, Postboks 1480, 8092 Bodø 

- Sissel Eidhammer, Nordlandssykehuset 

- Brukerutvalget Helgelandssykehuset, Postboks 601, 8607 Mo I Rana 

- Brukerutvalget Helse Finnmark, Sykehusveien 35, 9616 Hammerfest 

- Brukerutvalget Sykehusapoteket, Postboks 6147, 9291 Tromsø 

- Pasient og brukerombudet i Troms, Fylkeshuset, 9296 Tromsø 

- Pasient- og brukerombudet i Nordland, Statens Hus, 8002 BODØ 

- Pasient- og brukerombudet i Finnmark, Hamnegt. 3, 9600 Hammerfest 

- Klinisk etikkomite UNN v/Bård Forsdahl 

- Lærings- og mestringssenteret, UNN v/ Marita Pedersen 

- Kreftforeningen v/ Wenche P Kjølås 

- Ungdomsrådet UNN v/ Marit Nordmo 

De trenger en brukerrepresentant i prosjektet Læringsnettverket i 2023, som tar for seg 
pasientforløp hos pasienter med systemisk sklerose. Målet med prosjektet er å lage et mer 
forutsigbart forløp for pasienten når de er til sine årlige kontroller hvor undersøkelsen er 
forhåndsbestilt, slik at oppholdet blir mer forutsigbart når det gjelder tidsbruk for pasienten.

Vedtak:
Brukerutvalget oppnevnte brukerrepresentant Nina Benjaminsen til prosjektet og 
administrasjonen formidler kontakt.
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PROTOKOLL 
Tema:   Drøftingsmøte med ansattes organisasjoner og vernetjenesten vedrørende 

styresaker til styremøte ved Universitetssykehuset Nord-Norge HF (UNN) 
24.04.2023 

 
Dato:   11.04.2023 
Tidspunkt: 14.30-15.15 
Sted:   Digitalt møte via Teams
 
Fra arbeidsgiver 
Ingrid L. Mathiassen, administrasjonssjef 
Tor-Arne Hanssen, utbyggingssjef 
 
Fra arbeidstaker 
Monica Fyhn Sørensen, NSF 
Jan-Eivind Pettersen, Delta 
Marthe Nissen, YLF 
Karina Olsen, DNLF 
Tove Mack, FVO 
Solveig Nergård, DNLF 
Merethe Larsen, Forskerforbundet 
Lisa-Mari Andreassen, Fagforbundet 
 
Protokollsignering:  
Fra arbeidstakersiden ble Karina Olsen og Monica Fyhn Sørensen valgt til signering av protokollen.  
Administrasjonssjef Ingrid Lernes Mathiassen signerte fra arbeidsgiversiden.  
 
 
Styresak xx/2023  Revidert budsjett 2023 
 
Saken settes opp til drøfting i drøftingsmøte II neste uke. 
 
Styresak xx/2023  Ny vurdering – Konsekvens av Helse Nord RHF-styrets vedtak vedrørende  

utsettelse av investeringer for prosjektet utvidelse C-fløy 
 
Utbyggingssjef Tor-Arne Hanssen orienterte om bakgrunn og innholdet i saken, og svarte ut 
spørsmål. 
 
Partene tar saken til orientering og støtter at saken legges frem for styrebehandling i styremøtet 
24.04.2023. 
 
 
Styresak xx/2023  Utsatt oppstart av nybygg PHRK, risiko og konsekvenser 
 
Utbyggingssjef Tor-Arne Hanssen orienterte om bakgrunn og innholdet i saken, og svarte ut 
spørsmål. 
 

- Forsinkelsen av bygging av nytt Psykisk Helse- og rusbygg på Åsgård er svært bekymringsfull 
både med tanke på videre drift og at forsinkelsen vil kreve betydelige vedlikeholdskostnader. 
Det er viktig at konsekvensene av denne forsinkelsen kommer tydelig frem for Styret i UNN 
og Helse Nord. 
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Partene tar saken til orientering og støtter at saken legges frem for styrebehandling i styremøtet 
24.04.2023. 
 
 
Tromsø, 11.04.2023 
 
 
Karina Olsen (s.)  Monica Fyhn Sørensen (s.) Ingrid Lernes Mathiassen (s.) 
DNLF    NSF    administrasjonssjef 
 

 

 

Dokumentet er signert elektronisk. 
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Referat fra fellesmøte Kvalitetsutvalget/Arbeidsmiljøutvalget UNN 
 

Tid Onsdag 12.04.2023 08.30 – 10.50 

Sted Digitalt TEAMS-møte 

 
 

Tilstede 
 
 
 
 

Anita Schumacher 
Grethe Andersen 
Gry Andersen 
Lisa-Mari Andreassen  
Gøril Bertheussen 
Einar Bugge  
Fredheim Karina  
 
Elin Gullhav 
Eva-Hanne Hansen 
Paul Martin Hansen  
Vibeke Haukland 
Marte Lødemel Henriksen 
 
David Johansen  
Gina Marie Johansen 
Rolv Ole Lindsetmo 
Tove Cathrine Mack  
Jon Mathisen 
Rune Moe  
Torni Myrbakk  
Bjørn-Yngvar Nordvåg 
Karina Olsen  
Hilde Annie Pettersen Kvalvik 
Eirik Stellander  
Hanne Sofie Yttervik 
Lars Øverås  

Administrerende direktør (møteleder) 
Drifts- og eiendomssjef  
Senterleder E-helse og IKT (til 10.30) 
Hovedtillitsvalgt 
Personalsjef 
Konst. viseadministrerende direktør 
Rådgiver, Lederstøtte og 
organisasjonsutvikling  
Klinikksjef Barne- og ungdomsklinikken 
Klinikksjef OPIN-klinikken (fra 08.45) 
Avd.leder Bedriftshelsetjenesten 
Driftsleder Narvik 
Konst. Fagsjef, Senterleder Fag- og 
Kvalitetssenteret  
Klinikksjef Medisinsk klinikk 
Driftsleder Harstad 
Klinikksjef K3K-klinikken   
Hovedverneombud 
Klinikksjef Akuttmedisinsk klinikk  
Hovedtillitsvalgt, Fagforbundet 
Smittevernoverlege 
Klinikksjef NOR-klinikken 
Foretakstillitsvalgt OVL 
Kommunikasjonssjef (fra 09.30) 
Klinikksjef Psykisk helse- og rusklinikken  
Hovedtillitsvalgt NSF 
Økonomisjef UNN (fra 08.50) 
  

Øvrige Mette Fredheim 
Marianne Nordhov 
Mai Brit Vegge 
Monika Nervik 
 
Line Lura 
Ole-Martin Andersen 

Konst. avdelingsleder, Kvalitetsavd.  
Overlege, Barne- og ungdomsavd.  
Kvalitetssjef, Lovisenberg sykehus (sak 02/23) 
Ass. avd.sykepleier, Nyfødt intensiv avd.  
(sak 02/23) 
Rådgiver Kvalitetsavd. (sak 02/23) 
Rådgiver, Lederstøtte og 
organisasjonsutvikling  
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Forfall Ingolf Kvandahl 
Geir Magne Lindrupsen  
Grete Steinry Åsvang  
Kristian Bartnes  
Melinda Berg Roaldsen  

Brukerutvalgsmedlem  
FTV NITO 
Klinikksjef Diagnostisk klinikk 
Klinikksjef HLK-klinikken 
Konst. Forsknings- og utdanningssjef  

Referent Konsulent Kvalitetsavdelingen                                                        Heidi Robertsen 

 
 

Sak nr. Sakstittel Ansvar 

01/23 
 
(Elements 
2022/64) 

 

Godkjenning av agenda og referat fra Fellesmøte KU/AMU 08.11.2022  

Referat vedlagt Anita Schumacher 
 

Agenda og referat ble godkjent uten endringer.  

02/23 
 
 
 
 

#Råbra i UNN, veien videre 

Orienteringssak 
 
Saksfremlegg og vedlegg vedlagt 
 

Marianne Nordhov 
 
Mette Fredheim 
 

Beslutning 
 

1. Kvalitetsutvalget og Arbeidsmiljøutvalget 
takker for orienteringen om #Råbra! og 
anbefaler videre utrulling i UNN. 
 

2. Det nedsettes en arbeidsgruppe bestående av 
representanter fra Kvalitetsavdelingen, Barne- 
og ungdomsklinikken og andre relevante 
avdelinger som benytter #Råbra som skal 
utrede hvordan arbeidet kan settes i system i 
UNN HF. Arbeidsgruppen fremlegger forslag til 
neste fellesmøte for 
Kvalitetsutvalget/Arbeidsmiljøutvalget. 

 
Lenke til filmer: 

https://vimeo.com/showcase/9904397 

 

Passord: helsekompetanse 

 
Pp-presentasjon vedlagt 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
KA og BUK - 
KU/AMU-møte 
10.10.2023 

03/23 
 
(Elements 
2023/1174) 

 

Helsepersonellkommisjonens rapport - innspill til høring 

Diskusjonssak 
 

Saksfremlegg og vedlegg vedlagt 
 

Einar Bugge 
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Beslutning 
 

1. Arbeidsmiljøutvalget og Kvalitetsutvalget tar 
orienteringen til etterretning. 
 

2. Innspill framkommet i møtet tas med i det 
videre arbeidet med høringssvar fra UNN. 
 

Pp-presentasjon vedlagt 
 

 
 
 
 
 
Einar Bugge 
Frist: 01.05.2023 

04/23 
 
 
 
 
 

ForBedring 2023 Deltakelse, resultater og oppfølging 

Orienteringssak 
 

Saksfremlegg og vedlegg vedlagt 
 

Ole-Martin 
Andersen 
 
 

Beslutning 
 

1. Kvalitetsutvalget og Arbeidsmiljøutvalget tar 
deltakelse og resultater fra ForBedring 2023 til 
orientering. 

 
2. Kvalitetsutvalget og Arbeidsmiljøutvalget ber 

klinikker/sentre i UNN følge opp ForBedring 
2023 i henhold til vedtatt plan. 
 

Pp-presentasjon vedlagt 
 

 
 
 
Gøril Bertheussen 
Frist: 12.4.2023 
 
 
Ledere 
Frist: Uke 22 

05/23 
 
(Elements 
2023/135) 

 
 
 
 

Klinikkvise KVAM-dager 2023 

Beslutningssak 
 
Saksfremlegg og vedlegg vedlagt 

Gøril Bertheussen 
 
Karina Fredheim 
 

Beslutning 
 
Etter avstemming i møtet kom det frem at flertallet i 
Kvalitetsutvalget og Arbeidsmiljøutvalget (11 mot 7 
stemmer) støtter det fremlagte forslag til vedtak: 
 
Kvalitetsutvalget og Arbeidsmiljøutvalget støtter tema 
og skissert gjennomføring av KVAM dagen 2023. 
 

 

Eventuelt Ingen saker tilkom under eventuelt. 
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Valgprotokoll  
- Valgstyret for valg av og blant ansattrepresentanter til styret for UNN 2023-2025 

Tidspunkt: fredag 14. april 2023 

Sted: Møterom B1-866 i UNN Brevika 

Tilstede: Jill M Pedersen (leder) Gøril Bertheussen, Hilde A. Pettersen Kvalvik og Jan Bakkevoll. 

 

 

DAGSORDEN: 

1. Referatsaker 

- Valgstyret v/Jill M Pedersen mottok valgliste fra ansattes organisasjoner 13. mars 2023. 

 

2. Kvalitetssikring av valgforløpet 

Valgstyret gjennomgikk hele valgforløpet, samt utsjekking mot forskriftens krav til frister og 

dokumentasjon: 

- Kun ett forslag forelå ved fristens utløp, datert 13. mars 2023 og signert av sju valgbare 

ansatte, i tråd med forskriftens krav. 

- Valgstyret godkjente innkommet, signerte listeforslag fra samarbeidende organisasjoner 

27. mars 2023, i tråd med kravene i valgforskriftens § 10 – og under forutsetning av at 

kandidatene aksepterer sitt kandidatur.  

- Valgstyret kontaktet den enkelte kandidat, og innhentet nødvendig aksept fra samtlige 

innen 28.03.2023. 

- Valgstyret publiserer listen, i tråd med forskriftens krav til publisering/kunngjøring, 

herunder at selve valgdagen var lagt til 13. april 2023 som tidligere kunngjort. 

 

3. Godkjenning av valget 

Valgstyret gjorde følgende vedtak: 

Valgstyret godkjenner valg av og blant ansatte til representanter i styret ved 

Universitetssykehuset Nord-Norge HF (UNN), i tråd med mandatet gitt i forskriften. 

 

4. Ansattevalgte representanter i styret: 

Følgende faste representanter ble valgt: 

 

1. Monica Fyhn Sørensen, Norsk sykepleierforbund, Tromsø 

2. Marianne Starup, Fagforbundet, Tromsø 

3. Eirik Kjus Aahlin, Den Norske Legeforening, Tromsø 

4. Jan Eivind Pettersen, Delta, Tromsø 

Følgende vararepresentanter ble valgt: 

1. Rune Moe, Fagforbundet, Tromsø 

2. Hanne Sofie Yttervik, NSF Harstad 

3. Solveig Nergård, Den Norske Legeforening, Tromsø 

4. Rita Vestgård, Fagforbundet, Harstad 

5. Anja Fagerjord, Fagforbundet, Narvik 

6. Geir Magne Johnsen, NSF, Tromsø 

 

Tromsø, 14.04.2023 

Jill M Pedersen (s.)   Hilde A. Pettersen Kvalvik (s.)  Gøril Bertheussen (s.)  Jan Bakkevoll (s.)  
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MØTEREFERAT 

Brukerutvalgets arbeidsutvalg (BAU) ved Universitetssykehuset Nord-Norge HF (UNN) 

Møtedato:   Mandag 17.04.2023   kl 10.30 – 12.25 
Møtested:   Digitalt møte    Teams 
 
Til stede:   Terje Olsen    leder 

Nina Nedrejord  medlem 
 
Fra administrasjonen:  Ingrid Lernes Mathiassen administrasjonssjef 
    Hilde A Johannessen  utvalgssekretær (referent) 
 
Forfall:    Esben Haldorsen  nestleder  
___________________________________________________________________________ 

 
BAU 22/23 Styresaker – behandling av drøftingssaker til styremøte  
 
Drøftingsdokument med utkast til styresaker ble oversendt BAU 11.- og 14.04.2023. 
 
Styresak – Kvalitets- og virksomhetsrapport mars 2023 
Økonomisjef Lars Øverås (se orientering i neste sak) og Marte Lødemel Henriksen orienterte. 

Kvalitetsrapporten: Resultatene bærer preg av lite endringer på de kvalitetsindikatorene 
som følges. Resultatet for ventetider går litt i feil retning med noen unntak. 
Seminaret i Tromsø kommune åpner for å ta imot utskrivningsklare pasienter utover våren. 
 
Styresak – Revidert budsjett 2023 
Økonomisjef Lars Øverås orienterte. 
Helse- og omsorgsdepartementet deler ut i mai-juni 2,5 milliarder kr til helseforetakene, 
herav 309 millioner kr til Helse Nord. Etter inntektsmodellen får UNN 126 millioner kr av 
dette. Midlene skal dekke pris- og lønnsvekst i 2022. Noen av midlene går til psykiske helse- 
og rusklinikken for styrking av sikkerhetspostene. 
 
Styresak - Ny vurdering- Konsekvens av Helse Nord RHF-styrets vedtak vedrørende 
utsettelse av investeringer for prosjektet utvidelse C-fløy  
Utbyggingssjef Tor-Arne Hanssen orienterte.  
Styresaken tar for seg status i arealarbeidet i UNN Breivika i dag knyttet til framtidig 
utvidelse av C-fløya. Hva er mulig å løse i forhold til arealbehovet, og hva vil gjenstå? 
 
Styresak - Utsatt oppstart av nybygg PHRK, risiko og konsekvenser 
Utbyggingssjef Tor-Arne Hanssen orienterte. 
Oppstart av Nybygg PHRK er satt på vent. Risikobildet ved Åsgård viser at bygg og funksjoner 
kan bli stengt, både på kort og lang sikt. Det er behov for oppgradering nå.  UNN har behov 
for ca 3 millioner kr for en oppgradering ved UNN Åsgård.  
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Styresak Innspill til økonomisk langtidsplan inkl. rullering av investeringsplan 2024-2027 
Økonomisjef Lars Øverås orienterte. 
 
Beslutning   

BAU gir sin tilslutning til at sakene fremmes for behandling i styret 24.04.2023.                                                   

 

BAU 23/23 Direktørens time                                                                              

Direktørens time slås sammen med orientering fra driftsleder ved Harstad sykehus i 
forbindelse med BUs besøk i Harstad den 25.05.2023: 
 

- Ombygging og tilrettelegging mht sykehusapoteket, hva betyr det for lokalitetene for 
øvrig ved Harstad sykehus? 

- Hvordan er det faglige tilbudet i Harstad?   
- Hvordan er rekruttering og bemanning, venteliste og funksjonsfordeling 
- Hvilke behandlingstilbud har Harstad sykehus i forhold til Narvik og Tromsø? 
- Helse Nord-prosessen – hvordan ser de på dette i Harstad? 
- DPS i Harstad? 

 
Beslutning/oppfølging 
Administrasjonen formidler innspillene til konst. viseadministrerende direktør og driftsleder i 
Harstad. 
 

BAU 24/23 Kunnskap og kompetanse om samliv og seksualitet i UNN 

Lærings- og mestringssenteret (LMS) ønsker å synliggjøre et kompetanse- og ressursbehov 
for undervisning i samliv og seksualitet. LMS erfarer knapphet på sexologressurser, og er 
bekymret for at eventuelle endringer i NKIB/Bekkensenteret fra 2024 vil føre til en 
ytterligere ressursknapphet. 
                                                              

Beslutning/oppfølging 
BAU ønsker saken satt opp til et senere møte i BU. 
 

BAU 25/23 Agenda i Brukerutvalgets møte i Harstad 25.05.2023 

BAU planla agendaen i forhold til BUs møte i Harstad 25.05.2023. 

 
Beslutning/oppfølging 
Administrasjonen setter opp forslag til agenda til BU-møtet i Harstad 25.05.2023. 
 

BAU 26/23 Foreningen for el-følsomme (FELO) Bruk av skjermende baldakin for el-
overfølsomme pasienter 
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Medlemmene i Foreningen for el-overfølsomme (FELO) opplever ofte problemer med å få 
tilstrekkelig tilrettelegging ved innleggelse på sykehus eller annen helseinstitusjon. FELO har 
god erfaring med bruk av sykehusbaldakin. Baldakinen skjermer både høyfrekvent stråling og 
elektrisk felt. Dersom sykehuset ikke vil gå til innkjøp av baldakin, kan FELO tilby baldakin til 
utlån. 
 
Beslutning/oppfølging 
BAU støtter tiltaket og ser det som en nødvendighet for denne pasientgruppen. 
 

BAU 27/23 Helsepersonellkommisjonens NOU 2023:4 – høringssvar fra BU til 
høringsinstansen 

BAU gjennomgikk forslaget til høringssvar i saken. 
 
Beslutning/oppfølging 
Høringssvaret vedtas og sendes til Helse- og omsorgsdepartementet. 
 

BAU 28/23 Behov for spesialutstyr – etablering av utstyrspark med relevante 

forflytningshjelpemidler o.l 

Flere sengeposter ved UNN får i økende grad innlagt pasienter med overvektsproblematikk, 
og spesialutstyr/forflytningshjelpemidler o.l. er mangelvare. Det foreslås etablering av en 
utstyrspark der dette spesialutstyret lånes ut til aktuelle sengeposter ved behov. Dette er et 
viktig tiltak for fysisk arbeidsmiljø og for forebygging av belastningsskader for pleiepersonell. 
Videre gir det også bedre pasientbehandling for aktuelle pasienter. 

Beslutning/oppfølging 
BAU støtter forslaget. Overvekt har blitt et samfunnsproblem og i denne sammenheng må 
avdelingene ha tilgjengelig utstyr.  
 

BAU 29/23 Saker BU ønsker tatt opp/behandlet i møte 

1) Poliklinikk senskade Covid-19. Er dette et tilbud som alle har tilgang til? Hvordan får 
man dette tilbudet? Erfaringer? Saken settes opp til en kort orientering i BU. 

2) Opplæringsprogram Alfred Surgery og Brokksenteret Harstad. BU inviterer noen fra 
Brokksenteret for en orientering i møtet i Harstad 25.05.2023. 

 
Beslutning/oppfølging 
BAU ønsker sakene satt opp i fremtidige BU-møter og administrasjonen følger opp. 
 
 
BAU 30/23 Rehabiliteringstilbudet for mennesker med epilepsi i Nord-Norge 

BU hadde saken til behandling i møte 22.03.2023 og brev til Regionalt brukerutvalg er 
utarbeidet og sendt.  
 
Beslutning/oppfølging 
BAU har sendt en henvendelse til Regionalt brukerutvalg der det bes om å ta saken videre 

Sak 45/2023 - referatsak 8

Sak 45/2023 - side 40 av 44



4 

 

 

med Helse Nord. 
 

BAU 31/23 Forslag til dagsorden for BU-møte 25.05.2023 i Harstad 

SAKER Tid og beskrivelse 

1. Godkjenning av innkalling og saksliste Kl. 08.30 

2. Godkjenning av referat fra Brukerutvalgets 
møte 01.03.2023 

 

3. Orientering fra SSU – status i arbeidet 
 

Kl 08.35-08.50 Lene Kristiansen? 
                           Guri Lajord Moen? 

4. Psykisk helse og rus  
- Økt beredskap i psykiatrien 
- Utarbeidelse av informasjon til pasienter 

og pårørende i forbindelse med 
innleggelser på DPS 

Kl 08.50-09.50 Eirik Stellander 
 

Pause Kl 09.50-10.00 

5. Direktørens time/orientering UNN Harstad Kl.10.00-11.00 Gina Johansen 
                           Einar Bugge 

Lunsj Kl.11.00-11.30 

6. Omvisning Harstad sykehus Kl 11.30-12.30 Gina Johansen 

7. a) Brokksenteret i Harstad 
       b) Forskningsprosjekt på IBS 

Kl 12.30-13.30 Hvem kan komme? 

      Pause Kl 13.30-13.45 

10. Orienteringssaker 
-Rapportering fra prosjekter og arbeidsgrupper 

Kl 13.45-14.45 
 

 

11. Referatsaker 
Referat fra møte i BU Nordlandssykehuset, 
22.03.2023 
- Protokoll fra møte i Regionalt Brukerutvalg, 
15.03. og 21.03.2023                                                                                               
- Referat fra møte i BU Finnmarkssykehuset, 15.-
16.03.2023 
- Referat fra møte i BU Helgelandssykehuset, 
23.03.2023 
- Referat fra møte i BAU, 06.03. og 17.04.2023 
- Referat fra møte i KU, 21.03.2023 

 

12. Eventuelt  

 

BAU 32/23 Eventuelt 

1. Utarbeidelse av informasjon til pasienter og pårørende i forbindelse med 
innleggelser på DPS 

Henvendelse fra Camilla Pettersen, klinikktillitsvalg for Samfunnsviterne:  
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Klinikk for Psykisk helse og rus ønsker å gå i gang med et prosjekt i løpet av året for å prøve å 
ta ned overbelegg på akuttpostene. Ett av momentene man har sett på er å fordele 
innleggelser på DPS-nivå på alle DPSene i Tromsø og Sør-Troms som har ledig kapasitet, 
istedenfor å legge inn pasienter på overbelegg i akuttpost.   
  
Beslutning/oppfølging: 
Saken settes på agenda til BU-møte 25.05.2023. 
 

2. Sak om Psykisk helse – økt beredskap i psykiatrien 
BU ønsker å involveres i denne saken. 

Beslutning/oppfølging: 
Saken settes på agenda til BU-møte 25.05.2023. 
 

3. Øvelse i massetilstrømmingsøvelse – organisering 
BU har ikke behov for å være med eller delta i denne øvelsen. 
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PROTOKOLL 
Tema:   Drøftingsmøte II med ansattes organisasjoner og vernetjenesten vedrørende 

styresaker til styremøte ved Universitetssykehuset Nord-Norge HF (UNN) 
24.04.2023 

 
Dato:   18.04.2023 
Tidspunkt: 14.30- 15.20 
Sted:   Digitalt møte via Teams
 
Fra arbeidsgiver 
Ingrid L. Mathiassen, administrasjonssjef 
Einar Bugge, konst. viseadministrerende direktør 
Lars Øverås, økonomisjef 
 
Fra arbeidstaker 
Monica Fyhn Sørensen, NSF 
Rune Moe, Fagforbundet 
Einar Rebni, FVO 
Solveig Nergård, DNLF 
Jan-Eivind Pettersen, Delta 
 
Protokollsignering:  
Fra arbeidstakersiden ble Rune Moe og Monica Fyhn Sørensen valgt til signering av protokollen.  
Administrasjonssjef Ingrid Lernes Mathiassen signerte fra arbeidsgiversiden.  
 
 
Styresak 37/2023  Kvalitets- og virksomhetsrapport mars 2023 
 
Økonomisjef Lars Øverås og konst. viseadministrerende direktør Einar Bugge orienterte om bakgrunn 
og innholdet i saken, og svarte ut spørsmål. 
 
Innspill i møtet: 

- Lav måloppnåelse for kreftpakkeforløpene og ventetidene 
- Høyt sykefravær i enkelte klinikker 

 
Partene tar saken til orientering og støtter at saken legges frem for styrebehandling i styremøtet 
24.04.2023. 
 
 
Styresak 38/2023 Revidert budsjett 2023 
 
Økonomisjef Lars Øverås og konst. viseadministrerende direktør Einar Bugge orienterte om bakgrunn 
og innholdet i saken, og svarte ut spørsmål. 
 
Partene tar saken til orientering og støtter at saken legges frem for styrebehandling i styremøtet 
24.04.2023. 
 
 
Styresak 41/2023  Innspill til økonomisk langtidsplan inkl. rullering av investeringsplan 2024-

2027 
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Konst. viseadministrerende direktør Einar Bugge orienterte om bakgrunn og innholdet i saken, og 
svarte ut spørsmål. 
 
Partene tar saken til orientering og støtter at saken legges frem for styrebehandling i styremøtet 
24.04.2023. 
 
 
Styresak 42/2023  Høringsuttalelse fra Universitetssykehuset Nord-Norge HF - 

Helsepersonellkommisjonen NOU rapport - Tid for handling 
 
Konst. viseadministrerende direktør Einar Bugge orienterte om bakgrunn og innholdet i saken, og 
svarte ut spørsmål. 
 
 
Fagforbundet og NSF kom med følgende protokolltilførsel: 
 
Fagforbundet og NSF er uenig i forslaget i punkt 4 om inngåelse av sentrale avtaler for 
gjennomsnittsberegning av arbeidstid og eventuelle andre forhold. Dette fordi vi vil kunne oppleve at 
man mister muligheten for gode interne prosesser som vil kunne ivareta personell og arbeidsgivers 
behov. 
 
Vi sliter allerede med økende turnover og har store problemer med rekruttering på enkelte områder 
og et rigid regelverk uten lokale tilpasninger/tilrettelegninger vil sannsynligvis ikke gjøre dette bedre.  
En bemanning som allerede opplever hverdagen som belastende vil ikke oppleve en slik rigid løsning 
som motiverende. 
 
Vi er av den opplevelse av at dagens avtaler og retningslinjer for bemanningsplanlegging vil kunne 
ivareta de utfordringer vi har dersom de brukes rett. Tillitsvalgte mener derfor at det er viktig å ha det 
nære samarbeidet og avtale arbeidstiden lokalt. 
 
Protokolltilførselen støttes av Dnlf og Delta.  
 
Partene tar saken til orientering og støtter at saken legges frem for styrebehandling i styremøtet 
24.04.2023. 
 
 
Tromsø, 18.04.2023 
 
 
Rune Moe (s.)   Monica Fyhn Sørensen (s.) Ingrid Lernes Mathiassen (s.) 
Fagforbundet   NSF    administrasjonssjef 
 

 

 

Dokumentet er signert elektronisk. 
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